



## Precautions for the transportation of Dangerous Goods

Dear Linde HKO Customer,

As a professional gas manufacturer and supplier, we always put safety as our priority. To let you understand the importance of using the gases in safety, we would like to remind you that the transportation and storage of cylinders (Category 2 Dangerous Goods) should accordance with the Dangerous Goods Ordinance.

If you want to know more about the requirements, please refer to the Dangerous Goods Ordinance, Cap. 295, Laws of Hong Kong.

Based on the need of our customers, we provide the service of cylinder deliver and return for 6 days a week. Please feel free to contact our Customer Service Centre at +852.2372-2288 for any query.

Yours sincerely,

Linde HKO Ltd.

## 危險品運輸注意事項

致林德港氧客戶：

林德港氧作為一間專業的氣體生產及供應商，我們時刻都把安全放在第一位。為了讓客戶明白安全使用氣體的重要性，我們藉此機會提醒各客戶在運輸及儲存氣瓶時（二類危險品）必須按香港二類危險品法例運作。

客戶如需了解相關要求，請參閱香港法例《危險品（一般）規例》第 295 章。

客戶如有需要，林德港氧可為客戶提供每週六天的氣瓶送收服務。如有查詢，請致電 +852.2372-2288 與我們的客戶服務中心聯繫。

此致

林德港氧有限公司